
 

 

 

 

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Σέρρες, 19/07/2022 
 
Του:  Βουλευτή Σερρών Κωνσταντίνου Μπούμπα 
 
ΠΡΟΣ: Τoν  Υπουργό  Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Έλλειψη αντιπλημμυρικών έργων στην Καλαμάτα» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως πληροφορούμαστε, χωρίς αντιπλημμυρικά έργα έχει μείνει η Καλαμάτα, εδώ και 
δεκαετίες, με αποτέλεσμα, κάθε φορά που βρέχει έντονα να γίνονται οι δρόμοι της 
ποτάμια. Σε κάθε έντονο καιρικό φαινόμενο προκαλούνται τα ίδια προβλήματα στην 
πόλη, λόγω των κακοτεχνιών και της έλλειψης υπογείων δικτύων ομβρίων υδάτων. 
Αρκετοί, δε, κάτοικοι της Καλαμάτας παραπονούνται για το ότι καμία Δημοτική Αρχή δεν 
έχει ασχοληθεί με σχετικές υπόγειες κατασκευές. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να εξαντλήσετε τα περιθώρια παρεμβάσεών σας για την κατασκευή 
αντιπλημμυρικών έργων στην Καλαμάτα από τις αρμόδιες για τον σκοπό αυτό δημόσιες 
Υπηρεσίες; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
Κωνσταντίνος Μπούμπας 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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